
 
  14. juni 2024 

 
Referat af KS-møde fredag den 14. juni kl. 10.30 

 
Tilstede: Tina Bidstrup, Michael Bundgaard Laursen, Lone Guntofte Brandel, Frederik Hein Rogren, Bjørn 

Erik Niss, Mads Thranov, Dorthe Marie Knudsen, Helle Olander Würtz, Heidi Yoma Rasmussen, Cas-
per Christiansen, David Qvist og Line Nykjær Larsen 

 
Afbud: Rikke Katholm, Rukiye Kara og Kristoffer Leegaard Rømer 
 

Pkt. Emne  
1 Nyt fra formanden Budget 2025-28 er ved at blive udarbejdet. Der 

afventes forslag til en formel proces. Pt. er den 
kun uformel og varierer fra skole til skole. Der ar-
bejdes mod større inddragelse af MED-udvalg. 
 
Møde i samarbejdsforum d. 24/6. Her skal der 
blandt andet tales om, hvad samarbejdsforum 
kan bruges til ud over det, der er påkrævet i A20. 
Det kunne fx være drøftelser om den bedste brug 
af lærermilliarden eller kommunale indsatser på 
læseområdet. 
 
Læseudviklingen i indskolingen er af læsekonsu-
lenter blevet sammenlignet med skoler i Alberts-
lund og Ishøj, og her er udviklingen dårligere i 
Høje Taastrup.  
 
Mulige årsager blev debatteret: Devices i HTK fra 
2015. Udrulningen af Fremtidens skole. Lærings-
huset og Borgerskolen har meget højt sygefravær 
i indskolingen. Visitering af MO-elever og organi-
sering i MO-klasser eller MO-hold.  
 
En arbejdsgruppe i SPC’s Sektor-MED ser på, at 
skoler skal have en kendt plan og struktur for, 
hvad man som medarbejder kan gøre, hvis udfor-
drede elever ikke kan blive i klassen. 
 
Kredsen har givet forslag til direktionen om at op-
rette en pulje til ressourcer til tillidsvalgte, der 
vælges til sektor-MED eller hoved-MED. 
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Punkt til næste møde er organiseringen af MO. 

2 Skoleplaner og samarbejdsmøde evalue-
ring 

Linje 10: 
God proces, skoleplan næsten færdig inden ende-
lig fagfordeling og opgaveoversigt. 
 
Sengeløse: 
Skema blev lavet uden fagfordeling, men så 
længe de store linjer i skoleplanen ligger fast, kan 
virkeligheden godt fungere. 
 
Borgerskolen:  
Arbejdet er gået fint, og fagfordelingen er i gang. 
 
Torstorp: 
Skoleplanen har været drøftet i personalet, men 
er stadig ikke rettet til af ledelsen. 
 
Læringshuset: 
Skoleplanen har været stort set færdigt i noget 
tid. Men ressourcetildelingen kommer sent i for-
hold til omkringliggende kommuner. 
 
Fløng: 
TR har endnu ikke haft mulighed for at blive ind-
draget i opgaveoversigten. 
 
Ole Rømer: 
De mange stillinger, der endnu ikke er besat, 
kommer til at betyde en del ændringer i fagforde-
lingen. 
 
En stor del af ressourcerne kommer fra PPR, og 
nu da de er i samme center, burde tildelingerne 
kunne komme tidligere. 

3 Events med Lån & Spar L&S Bank har arrangementer om emner såsom 
boligkøb og pension, men også fx tapas, biograf 
osv. 
 
En arbejdsgruppe bestående af Frederik, Tina, 
Line og Dorthe vedtager emner og finder datoer. 
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4 Åbent hus i august 23. august 13.30-17 er der Åbent Hus på Valbyvej 
4 for medlemmer og nyansatte pr. 1/8. Der er 
grill og forfriskninger og chance for at møde FU 
og medlemmer fra andre skoler. Plakaten i A3 bli-
ver lagt på DLFInsite. 

5 Udpegning ministeriets fagudvalg 
 

Punktet blev drøftet. Særlig opmærksomhed på, 
at kandidaterne ud over fagligheden skal have er-
faring fra praksis. 

6 Meddelelser 
- Opgaveoversigter skal senest udleveres 

d. 26/6 (5 uger inden 1. August) 

- Opgaveoversigter skal senest udleveres 
d. 26/6. 

- Nyhedsbrev juni Kreds 16 er udsendt 
10/6. 

- Ole Rømer: Skoleplanen er sendt til TR 
nu. Skolen skal ansætte 16, så fagforde-
lingen kommer nok til at blive ændret lige 
inden ferien. 

- Borgerskolen: Ansat tre nye lærere og 
har to opsigelser. Der er blevet fordelt 
elever ud i grupperne, så der skal ansæt-
tes fem nye pædagoger. Arbejdstilsynet 
har været på besøg. 

- Linje 10: TR er i dialog med ledelsen om, 
at der er mange ansættelser, som ikke er 
læreruddannede. MO 14+ er blevet op-
rettet under ungdomsskolelovgivning, så 
de fx kun skal op i dansk, matematik og 
engelsk. 

- Læringshuset: Der er begyndt at komme 
lidt ro på nu. 

- Sengeløse: Der er blevet ansat lærer til 
kommende MO-klasse i indskolingen. 

- Torstorp: Der skal ansættes en læsevejle-
der og en matematik-/naturfags-lærer. 

- UUV skal på rådhuset nu sidde sammen 
med administration og SPC frem for med 
andre der beskæftiger sig med unge, så-
som socialrådgivere. Der kommer omro-
keringer i forhold til, hvilke vejledere, der 
har hvilke skoler. OBS: FGU er ikke et til-
bud til alle modtagebørn, fordi mange 
ikke har sproget til det. 
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- Fløng: Har ansat ny skoleleder, som be-
gynder 1. august. De pavilloner, som skal 
bruges under ombygning lader vente på 
sig, nu hedder det efter efterårsferien. 

7 Evt. 
- Husk at medlemmer der bliver ramt af en 

alvorlig arbejdsskade opfordres til at in-
volvere os (Line) 

- Ved alvorlige arbejdsskader (fysiske og 
psykiske) skal TR opfordre til at indsende 
til kredsen. Især hvis der kan komme 
spørgsmål om mén-grader. Formularerne 
ligger på DLF. Spørg Line ved tvivl. 

- Psykologer giver ikke diagnoser. Hvis fx 
en psykolog siger, at en medarbejde har 
PTSD, skal medarbejderen gå til egen 
læge. 

 
 

Casper Christiansen / Bjørn Erik Niss 
Næstformand / TR- Oles Rømer-skolen 


